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Vali Vekili Servet Çiftlikli 
başkanlığında toplanan kömür 
tevzi komisyonu çalışmalarını 
tamamladı. Belediye Başkanı 
Ömer Arpacıoğlu’nun da katıldığı 
ilk kömür dağıtım toplantısında il 
merkezine 35 bin 750 ton Şırnak 
ve Silopi kömürü, 7 bin ton da 
kaliteli Zonguldak kömürünün 
tahsisi yapıldı.

Şehrimize 7 bin ton 
kaliteli Zonguldak 

kömürü tahsis edildi

3’TE

CHP’de 3 Temmuz’da 
söz sırası delegasyonda

 

Bilmem hatırlar mısınız, çocukken bir 
araya geldiğimizde bir çok oyun oynardık. 
Hatta bazı oyunları da yaratırdık. Küçükken 
bir daire etrafına bağdaş kurup oturarak 
oynadığımız ‘Yağ Satarım Bal Satarım Ustam 
Öldü Ben Satarım’  sözleri ebe, hem dairenin 
etrafında döner, hem de taşıdığı, bir ucu 
düğümlü mendili oturanlardan birisinin 
arkasına bırakıp, tam bir tur atıncaya kadar 
oturan mendili fark etmezse, mendili ebe 
alıp düğümlü ucu  ile çocuğun başına 
vururdu. 

Sayım Suyum 
Sobe 

Metin Atamer/Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına
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CHP Genel Başkanı Deniz 
Baykal’ın güven tazelemek amacıyla 
3 Temmuz’da olağanüstü kurultaya 
gidileceğini açıklamasının ardından 
gözler CHP’li kurultay delegelerine 
çevrildi. Genel başkanın güven 
tazelemeyi amaçladığı kurultayın 
demokratik olması açısından 
yapılması gerektiği vurgulanırken, 
“Aksi halde tüzük kurultayında 
yaşanan olaylar yaşanır” denildi.

Esnafın yüzde 35’i kontak kapattı
Maliyetlerin altından kalmayan nakliyatçılar yavaş yavaş araçlarını satılığa 

çıkartıp sektörden çıkmaya başladı. Şu ana kadar esnafın yüzde 35’i kontak 
kapatırken, bu sayının ilerleyen zamanlarda artacağı ifade ediliyor. 

Sektöre bir an evvel 
destek verilmeli

Akaryakıt, parça 
ve diğer girdilerin 
yükselmesi sonucunda 
zor günler geçiren 
nakliyatçılar çareyi 
kontak kapatmada 
buldu. Gelir-gider 
arasında ki makasın 
her geçen gün arttığı 
sektör mum gibi erimeye 
başladı. Esnaf, bir an 
önce destek verilmesi 
çağrısında bulunurken, 
destek verilmediği 
takdirde kontak 
kapatanların sayısının 
yükseleceğinin altını 
çizdi. 

Bir litre zeytinyağı en az 400 TL olacak
Bu yıl Tariş'in zeytinyağı alım fiyatını 295 TL olarak belirlemesi sonrası, 

bir litre zeytinyağının marketlerde 400 liradan başlaması bekleniyor. 
Tariş Başkanı Hilmi Sürek ise, sızma zeytinyağı alamayan vatandaşın 
rafine zeytinyağı tüketebileceğini, fiyatların 165 lira olduğunu söyledi.

TARİŞ Zeytin ve 
Zeytinyağı Birliği 
Başkanı Hilmi 
Sürek, piyasada 
işlem gören 5 asit 
rafinajlık zeytinyağı 
fiyatının kilogram 
başına 165 lira 
olduğunu belirterek, 
"Son dönemde öne 
çıkarılan kilogram 
başına 295 lira 
fiyat, 0,3 Kuzey Ege 
natürel sızma yağı 
için geçerli brüt fiyat 
olup, 0,3 asit alımı 
hiç yoktur, dolayısıyla 
piyasada işlem 
görmemektedir" 
ifadesini kullandı.

Birçok firma ya da işletme işlerini kredi ile döndürüyor. Kredilerin durması çarklarında dönmesini yavaşlatıyor 

Tekstil sektörü günden güne eriyor
satışlar yüzde 40 oranında düştü
Irmak Tekstil Yönetim Kurulu Başkanı Hasan Aşkın, tekstil sektörünün günden güne eridiğini belirtirken, 

satışların yüzde 40 oranında düştüğünün altını çizdi. Ürün almaya ve borçlanmaya korktuklarını belirten Aşkın 
“Yarının ne getireceğini ne götüreceğini bilemiyoruz. Yani önümüzü göremiyoruz. Bundan dolayı içimizde hep bir 
korku var. Şu anda yaprak dökümleri başladı, ilerleyen zamanlarda bu durumun artmasından endişe ediliyor” dedi.

Fiyat konusunda müşteri 
ile karşı karşıya geliyoruz
Ürünlere her hafta zam geldiğini 

söyleyen Aşkın, “Satmış olduğumuz 
ürünlerin hammaddesi dolar 
ile geldiğinden dolardaki ani 
bir kıpırdanmada maliyetlerin 
yükselmesine neden oldu. 
Maliyetlerin artması da ister istemez 
ürünlere yansıyor. Hatta dolar aynı 
kaldığında bile ürünlere zam geliyor. 
Bu işe bir türlü anlam veremedik. Bir 
hafta önce aldığımız bir ürünü bir 
hafta sonra aynı fiyata alamıyoruz. 
Bazen fiyat konusunda müşteri ile 
karşı karşıya geliyoruz” ifadelerini 
kullandı.

Ülkesinden habersiz zavallı Bakan!
“Aşırı yoksulluk veya açlık “Aşırı yoksulluk veya açlık 

sınırında yaşayan kimse yok”sınırında yaşayan kimse yok”
CHP'li Ömer Fethi Gürer’in "Aşırı yoksulluk içinde yaşayan kişi sayısı kaç?" 

sorusuna Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, “Aşırı yoksulluk 
veya açlık sınırı içinde yaşayan kişi bulunmamaktadır” yanıtını verdi.

Cumhuriyet 
Halk Partisi 
Niğde Milletvekili 
Ömer Fethi 
Gürer, Çalışma ve 
Sosyal Güvenlik 
Bakanlığının 
2024 yılına 

ait bütçesinin 
görüşüldüğü, 
Plan ve Bütçe 
Komisyonu 
toplantısında, 
Bakan Vedat 
Işıkhan'a sorular 
yöneltti.

2023 yılını beklediğimiz gibi kapatıyoruz
Gaziantep Turizm Otelciler Konakçılar Dernek Başkanı 

Ahmet Yılmaz, “Yıl sonuna yaklaşıyoruz. Her türlü 
zorluğa rağmen otellerimizin doluluk kapasitesi yüzde 70 
dolaylarında. 2023 yılını beklediğimiz gibi kapatıyoruz” dedi. 
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Belediye başkanının
oyu partinin üstündeyse 

devam edecek
Isparta ve Gaziantep Arıtma Tesisi 

projesi için 1.5 milyar aktarıldı
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı, İller 

Bankası (İLBANK) aracılığıyla yerel yönetimlerin 
ihtiyaçları için 2002-2023 yılları arasında içme 
suyundan atık suya, katı atıktan yenilenebilir enerjiye, 

şehircilikten 
diğer altyapıya 
kadar güncel 
değerlerle 464 
milyar lira 
tutarında 11 bin 
projeyi hayata 
geçirdi.

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu 

köşede yer almaya devam ede-
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

17 Ekim 2015 tarihli yazısıdır.

Ne zaman Gaziantep’in adı medyada 
olumsuz geçerse bilirim ki birazdan 
özellikle İstanbul’daki arkadaşlarım beni 
arayacaktır.

Türkiye’nin yaşadığı en büyük 
katliamdan sonraki gelişmeler bir şekilde 
Gaziantep’e uzandı ve adımız basında 
yeraldı.

Bu şekilde medyada yer almaktan hem 
çok üzülüyorum, hem de bir nevi utanç 
duygularıyaşıyorum. Arkadaşlarımın 
şaka da olsa manidar sözlerinden 
kırılıyorum.

Daha fazla yazmak istiyorum ama 
iddiaları size iletmek,  yorum yapmak, 
eleştirmek yasaklandı.

Bu kadar!.. 
4’TE

Hasan Aşkın
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Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER 
SÜRÜCÜ ECZANESİ

Eski Garajlar Türkmenler Cd.No:50 (Büyük Veliç Oteli 
200 mt.Yukarısı,iran pazarı yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 250 27 00
GÜNEŞ ECZANESI

GÜNEŞ MAHALLESİ 1 NOLU CADDE NO:181/A 
(ŞEHİT TANER CİNPOLAT SOSYAL TESİSİ CİVARI 

TAŞKIN SOMUN FIRINI BİTİŞİĞİ) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03422201955

BOTAN ECZANESİ
Güzelvadi Mh CENGİZ TOPEL CAD..9 Nolu Sk. 

(Düztepe Cergibozanlar Market Yanı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03422720068
FUNDA ECZANESİ

Binevler mahallesi .Üniversite Bulvarı No:162/D 
(Akademi Hastanesi Yanı)/ ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 3365655
EVREN ECZANESİ

ERTUĞRULGAZİ MAHALLESİ 189012 NOLU CADDE 
NO:10/B (DOĞUSER SERAMİK KARŞI SOKAĞI-

ERTUĞRULGAZİ 32 NOLU SAĞLIK OCAĞI KARŞISI) / 
ŞAHİNBEY

Telefon : 0538 596 90 27
PARLAR ECZANESİ

Bülbülzade Mah. Yeşilvadi Bulv. No: 171 B/D 
(KARATAŞ ERDEM KOLEJ KARŞISI) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03423715175
AYDINER ECZANESI

Deniz Mh.40 Nolu Cd.N:18(Üçler Halı Saha-M.Ali 
Özkara Asm Yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 3603099

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
KASAPBAŞI ECZANESİ

MÜCAHİTLER MAH. 52063 NO:1/B (Medicalpark 
Hastanesi Acil Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423230052
ESER ECZANESİ

Batıkent Mahallesi Yenbu Kırtasiye Bitişiği İbrahimli / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 3241420
GÖZÜŞİRİN ECZANESİ

Değirmiçem Mah.Fevzi Çakmak Bulvarı No:40/B (25 
ARALIK DEVLET HASTANESİ ACİL ÇIKIŞI KARŞISI) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423392212

TÜLAY ECZANESİ
Deva Hastanesi Karşısı-Sembol Ve Bereket Market 

Arası-Mağarabaşı / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342-323 82 83

KARŞIYAKA SIBEL ECZANESI
BOYNO MAHALLESİ 96 NOLU CADDE NO 58/B 

( ŞEHİTKAMİL AĞIZ VE DİŞ SAĞLIĞI MERKEZİ 
KARŞIYAKA SEMT POLİKLİNİĞİ KARŞISI) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423242252

MERVESEHIR ECZANESI
Merveşehir Konutları Hacıpaşaoğlu Sağlık Ocağı Yanı / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423291520

CUMALİ IŞIK
BURAK MAHALLESİ 06014 NOLU CADDE NO:16/A / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03422414142

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU
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Bu kadar!.. 

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Türkiye’nin 
yaşadığı en büyük 
katliamdan sonraki 
gelişmeler bir 
şekilde Gaziantep’e 
uzandı ve adımız 
basında yeraldı.

Bu şekilde 
medyada yer 
almaktan hem çok 
üzülüyorum, hem 
de bir nevi utanç 
duygularıyaşıyorum. 
Arkadaşlarımın şaka 
da olsa manidar 
sözlerinden 
kırılıyorum.

 Daha fazla 
yazmak istiyorum 
ama iddiaları size 
iletmek,  yorum 
yapmak, eleştirmek 
yasaklandı.

Bu kadar!

Futbol asla yalnızca futbol değildir!..
Dünyanın hemen birçok 

ülkesinde, katıldığınız bir 
toplantıda tanımadığınız birisiyle 
sohbeti nasıl başlatırsınız?

Hava durumundan 
bahsedebilirsiniz ama bu ancak 
bir-iki dakika sürer. Sohbet 
konusu futbololursa hemen 
anında bir yakınlaşma olabilir. İşte 
futbol böyle sihirli bir konuma 
sahiptir.

 Milli Takımımızın 2016 
finallerine katılma hakkını 
kazanması hepimizi mutlu etti.

Televizyondan turnuvadaki 
maçları seyretmek futbolseverler 
için mutlaka keyif vericidir. 
Ancak, tuttuğunuz, iddialı 
olduğunuz bir takım varsa bu 
keyif katlanır. Bu açıdan gelecek 
seneki maçları seyretmenin zevki 
çok daha fazla olacaktır.

 Türkiye, 2016 UEFA Avrupa 

Kupası eleme grubu maçlarında 
geç forma girdi.

Grubumuzdan çıkacak ve direkt 
finallere katılacak iki takımdan 
birisi olmamız bekleniyordu.

Hollanda’nın gerileme devrinde 
olduğu biliniyordu. Nitekim, 
onlarla oynadığımız iki maçtan 
4 puan aldık. Çekler’e İstanbul’da 
2-1 yenildik. Ama ikinci maçta 
Prag’da 2-0 yendik. Hatta o maçın 
3-4 olması işten bile değildi.

Grubun sonuncusu Letonya’dan 
ise, inanılmazı başararak, iki 
maçta ancak iki puan alabildik.

İzlanda’ya bir sözüm yok! 
Onlarla 6 puanı, duran topla da 
olsa, paylaşmak bence başarıydı.

Bu durumda İzlanda ile biz 
direkt Paris’e gidebilmeliydik. 
Öyle olmadı ama yine de eleme 
gruplarının en iyi üçüncüsü 
olarak Paris biletini almayı 

başardık.
 Bir önceki turnuvada, yani 

8 sene önce, çeyrek finaldeki 
rakibimiz Almanya’dan çok daha 
iyi futbol oynamamıza rağmen 
şansla elenmemizi unutamadım.

2008’de son dört takım arasına 
iyi futbol oynayarak giren 
Türkiye, şimdi duran toptan attığı 
bir golle Paris’e gidecek olmanın 
engin sevincini yaşıyor. Nereden 
nereye… Ama işte futbol böyle 
bir oyun. Zaten zevkli ve ilginç 
olmasının bir sebebi de bu.

 İki şeyi eleştireceğim.
Paris’e gitmeye hak kazanan 

futbolculara verilen primi aşırı 
buluyorum. Adam başı 500 bin 
Euro!

Başarı mutlaka ödüllendirilmeli. 
Ama her şeyin bir ölçüsü olmalı, 
değil mi?

Paris’te kupayı kaldıracak olan 

ülkeye UEFA 7 milyon Euro 
verecek. Yani, TFF’nin eleme 
gruplarını geçti diye futbolculara 
dağıttığı paranın daha azı!

Sevincimizde de üzüntümüzde 
de aşırı tepki veriyoruz.

Peki, Paris’e gidemeseydik, neler 
olacaktı, bir düşünün! O da yanlış!

Bir galibiyetle vezir, bir 
mağlubiyetle rezil olmaya son 
vermeliyiz. Bunun da yolu ‘ölçülü’ 
olmaktan geçer.

 Diğer eleştirim ise Konya 
seyircisinin saygı duruşundaki 
utanç verici tutumu. Artık orada 
milli maç oynanmaması gerekir. 
Karizmayı fena halde çizdirdiler!

Sonuçta, Konya’da Türkiye tur 
atladı, ama insanlık küme düştü.

Ne zaman Gaziantep’in adı 
medyada olumsuz geçerse bilirim 
ki birazdan özellikle İstanbul’daki 
arkadaşlarım beni arayacaktır.

Aykut Tuzcu’nun 
17 Ekim 2015

tarihli yazısıdır

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), 
ekim ayına ilişkin konut satış 
istatistiklerini açıkladı. İstatistiklere 
göre, Türkiye genelinde konut satış sayısı 
ekimde geçen yılın aynı ayına kıyasla 
yüzde 8,7 gerileyerek 93 bin 761'e indi. 
Konut satışları ocak-ekim döneminde 
ise geçen yılın aynı dönemine göre 
yüzde 14,3 azalışla 993 bin 835 olarak 

gerçekleşti.
Ekimde konut satışlarında 

İstanbul 14 bin 941 konut satışı ve 
yüzde 15,9 ile en yüksek paya sahip 
oldu. Bu ili 7 bin 394 konut satışı 
ve yüzde 7,9 pay ile Ankara, 5 bin 

192 konut satışı ve yüzde 5,5 pay ile 
İzmir takip etti. Konut satış sayısının en 
az olduğu iller ise 40 konut ile Hakkari, 
43 konut ile Ardahan ve 80 konut ile 
Bayburt oldu. 

Ekim ayında satışlar bir önceki yılın 
aynı ayına göre ise yüzde 8.7 azaldı. 
Eylül ayında da satışlar ağustosa göre 
yüzde 9.5 düşüş yaşamıştı.

İkinci el konut satışlarında yüzde 7.8 
düşüş

Türkiye genelinde ilk el konut satış 

sayısı, ekimde geçen yılın aynı ayına 
göre yüzde 10,6 azalarak 29 bin 230 
oldu. Toplam konut satışları içinde 
ilk el konut satışlarının payı yüzde 
31,2 olarak tespit edildi. İlk el konut 
satışları ocak-ekim döneminde ise 
geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 
13,6 azalışla 297 bin 827 oldu.

Türkiye genelinde ikinci el konut 
satışları ekimde geçen yılın aynı ayına 
göre yüzde 7,8 azalış göstererek 64 
bin 531 oldu. Toplam konut satışları 
içinde ikinci el konut satışlarının 
payı yüzde 68,8 oldu. İkinci el konut 
satışları ocak-ekim döneminde ise 
geçen yılın aynı dönemine göre 
yüzde 14,6 azalışla 696 bin 8 olarak 
kaydedildi. T24

Konut satışlarında sert düşüş sürüyor 

TÜİK ekim ayı konut satış rakamlarını açıkladı. Buna göre Türkiye genelinde konut 
satışları ekimde bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 8.6 azalarak 93 bin 761 adet oldu.Konut satışları ekimde 

bir önceki aya göre 
yüzde 8.6 düştü. Konut 

satışlarında 2 ay üst üste 
düşüş yaşandı

Tüketici Fiyat Endeksi (TÜFE) 
hesaplanırken, endeksin içindeki gıda 
ve alkolsüz içeceklerin payı son 3 yıldır 
yüzde 25’in üzerine çıkarıldı. 2021’de 
yüzde 25,94 olan pay, geçen yıl yüzde 
25,32, bu yıl ise yüzde 25,43 olarak 
uygulanıyor. Tüketicilerin en çok tükettiği 
ürünlerin başında çay geliyor.

Trabzon Ticaret Borsası verilerine göre 
Türkiye’de günde 245 milyon bardan 

çay içiliyor. Başka bir ifade ile ayda 735 
milyon, yılda ise 8 milyar 820 milyon 
bardan çay tüketiliyor. Yani çok çok özel 
durumlar hariç Türkiye’de çay içmeyen 
kişi bulmak neredeyse imkansız.

1 kg çay 150 lirayı geçti
Özellikle yılın ikinci yarısından itibaren 

çay fiyatlarına adeta aralıksız zam 
yapılıyor.

Ekonomim'den Hüseyin Gökçe'nin 
haberine göre, sadece Haziran-Ekim 
döneminde çay fiyatlarında yüzde 88 
zam yapılırken, 1 kg çay fiyatı 120 liranın 
üzerine çıkmıştı. ÇAYKUR çay fiyatlarına 
yönelik resmi bir açıklama yapmıyor. 
Hatta kurumun internet sitesinde bu 
konuyla ilgili en son duyuru Mayıs ayında 
yapılmış ve içeriği de ‘çay fiyatlarına zam 
haberleri gerçeği yansıtmıyor’ şeklindeydi.

Ancak bu hafta itibarıyla çaya yeni bir 
zam daha geldi ve marketle ÇAYKUR’un 
en çok tüketilen çayının fiyatı 147-
155 lira bandına çıktı. Bu artışın, 

ÇAYKUR’un toptan fiyatlara yaptığı 
zamdan mı yoksa marketlerin re’sen 
yaptıkları zamdan mı kaynaklandığı 
bilinmiyor. Haziran ayından bu yana 
çaya yapılan zam yüzde 110’u geçmiş 
durumda.

Türkiye’de çay fiyatlarının temel 
belirleyicisi ÇAYKUR. Gerek yaş çay 
alımlarında, gerekse kuru çay satışında 
özel sektör firmaları hemen ÇAYKUR’u 
takip ediyor. Bu yıl yaş çay alım fiyatları 
Cumhurbaşkanı seçiminden yaklaşık 
10 gün önce Cumhurbaşkanı Erdoğan 
tarafından açıklanmıştı.

Yaş çay fiyatı geçen yıla göre yüzde 64 
oranında artırılarak 11.3 liraya çıkarıldı. 
Yaş çay alım fiyatındaki yüzde 64’lik 
artışa karşılık, kuru çayın nihai fiyatına 
yapılan zammın yüzde 120’yi geçmesine 
rağmen, çay sanayicileri fiyatı yine de 
yetersiz buluyorlar. Hatta çay fiyatının 
200 liraya yükselmesi gerektiğini dile 
getiriyorlar. T24

Çay zammı yüzde 110’u aştı
Haziran ayından bu yana çaya 

yapılan zam yüzde 110’u geçmiş durumda

Zam furyası son 
sürat devam ediyor.

Akaryakıttan vergiye hemen 
her ürüne gelen zamlar ehliyet 
fiyatlarına da yansıyacak.

NTV'nin haberine göre, 
ehliyet alma maliyetinin ocak 

ayından sonra 2 katına çıkacak.
Buna göre, harç ve kurs 

fiyatlarıyla 10 bin lirayı bulan 
ehliyet almanın maliyeti 2024 
yılında 20 bin lirayı aşacak.

ÜCRETLER İLLERE GÖRE 
FARKLILIK GÖSTERİYOR
Ehliyet kurslarının ücretleri, 

valilik, Milli Eğitim Müdürlüğü 
ve sürücü kursları tarafından 
belirleniyor.

Kurs ücretleri illere göre 
farklılık gösterebiliyor.

Yeni yılda A sınıfı sürücü 
belgesi harcı 1308 liraya 
yükselecek.

Bu tutar B sınıfı sürücü 
belgesi harçlarında 3 bin 
945 lira olarak uygulanacak. 
Cumhuriyet

Ehliyet alacakları ilgilendiriyor! 
Yeni fiyatlar cep yakacak

Akaryakıt ücretleri ve vergilere gelen yüksek oranda 
zamlar 2024 yılında ehliyet fiyatlarını da etkileyecek. 
Ehliyet alma maliyeti ocak ayından sonra 2 katına çıkacak.

Geçen yıla göre yüzde 8.6 azalmaGeçen yıla göre yüzde 8.6 azalma
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Nazan Hıdıroğlu
Şehreküstü semtinde bugüne kadar 

yaptığımız çalışmalardan elde ettiğimiz 
bulgular, öteki semtlere göre hayli farklı 
çıktı.

Bu semt, yerli Antepliler ’in eski Antep 
geleneklerini sürdürenlerin yaşadığı bir 
semt.

Bura halkının çoğu meslekle uğraşıyor 
ve çoğunluğu dokumacılık yapıyor. Evleri 
kendilerinin olan, ayda 40-50 bin lira 
geliri bulunan orta geçimli aileler yaşıyor 
Şehreküstü’de.

Kadınların hemen hepsinin aile 
bütçesine katkısı oluyor. Evde oturdukları 
yerde boş durmuyorlar. Gergef ’te 
Antep işi işleyen, tezgah kurup dokuma 
yapan, bobin saran, halıların arkasını 
temizleyen, dikiş diken kadınlar var. 
Hayat pahalılığıyla ancak böyle baş 
edebildiklerini, yoksa hallerinin çok 
kötü olacağını söylüyorlar. Hepsinin 
amacı ufak da olsa aile bütçesine katkıda 
bulunmak. Ayda 7 bin liradan 10 bin 
lira'ya kadar kazanıyorlar.

Çocukların beslenmesine önem 
verdiklerini söylüyorlar. Çok yoksul, 
köyden gelmiş ailelerin yanı sıra, diğer 
aileler de beslenme çok kötü sayılmaz. 
Ayda 2-3 kilo et iyi yiyebiliyorlar. 
Pahalılıktan etkilendiklerini, meyveyi, 
sebzeyi fazla yemediklerini belirtiyorlar. 
Çocuklar bir yaşına kadar anne sütüyle 
besleniyorlar. Daha sonra da çorba ve 
yemeklerin suyu ile büyüyorlar.

Bazı ailelerin gezmeleri, eğlenmeleri 
yoksa da bazıları eğlenmeye para 
ayırabiliyorlar. Bu aileler çocukların 
beslenmesine, temizliğine, eğitimine 
daha fazla önem verebiliyorlar. Ana 
okulunun yararına da inanıyorlar. 
Bazıları çocuklarını ana okuluna 
göndermişler. Bazıları da göndermek 
istiyorlar. Bunlara rağmen sokakta parkta 
oynayan çocuklar çoğunlukta… Anneleri 
temizliklerine önem verdiklerini 
söylüyor ama üzerleri kirli çocuklara çok 
rastlanıyor.

Genelde orta gelirli ailelerin bulunduğu 
Şehreküstü’de maddi durumu çok kötü 
olan ailelerle de karşılaştık. Bu ailelerin 
eğitim durumları çok düşük, çocukların 
bakımı hiç yok. Yalnız bu ailelerin oranı 
Şehreküstü’de diğer semtlerden daha az.

Bizi sevindiren anneler de 
gözlemlediğimiz bilinçlenme. 5 çocuğa 
kadar doğurmuş olsalar da aileler daha 
fazla çocuk istemiyorlar. Genç anneler, 2 
çocuktan fazlasını düşünmüyorlar.

Bu semtteki düşük oranı fazla. Artık 
doğum kontrolüne önem veriyorlar. 
Bütün Şehreküstü’lüler sağlık ocaklarının 
kendilerine çok uzak olduğundan 
yakınıyorlar. Ünaldı Sağlık ocağına bağlı 
olduklarından, kendilerine uzak düşmüş 
ocağa gitmek için vasıtalardan da 
yararlanamadıklarını, ayrıca yürümeleri 
gerektiğini, bunun da çok zor olduğunu 
anlattılar. Pek Çok çocuğun aşısı bu 
yüzden yapılamamış.

Semt semt ve kapı kapı şehri taradık
Şehreküstülü kadınlar dokumacılık yapıyor… Şehreküstü, eski Antep 

geleneklerini sürdürüyor...Gelir düzeyi yüksek aileler çocuklarını iyi eğitiyor

7 bin ton kaliteli 
Zonguldak 
kömürü hemen 
getirilerek her 
aileye 500’er 
kilo verilecek. 
Şırnak ve Silopi 
kömürleri ise 
şehrimize ancak 
Eylül ayında 
getirileceği 
öğrenildi.

Bilindiği gibi 
Şırnak kömür 
ocakları henüz 
faaliyette değil, 
Silopi kömürü ise 
kalitesiz ve tozlu.

İl kömür dağıtım 
komisyonu Kilis’e 
2500 ton Şırnak, 
1000 ton Silopi 
kömürü tahsis etti. 
Nizip’e 2500 ton 
Şırnak 1500 ton 
Silopi, İslahiye’ye 

1250 ton Şırnak, 
750 tok Silopi, 
Araban’a 1250 
ton Şırnak, 500 
ton Silopi ve 
Yavuzeli’ne 750 
ton Şırnak, 250 
ton da Silopi 
kömürünün 
tahsisi yapıldı.

Zonguldak 
kömürünün 
tonunun 20 bin 
lira, Şırnak ve 
Silopi kömürünün 
tonunun ise 10 bin 
liradan satılacağını 
tahmin ediliyor.

Kesin fiyatlar 
önümüzdeki 
günlerde 
açıklanacak. Daha 
sonra kömür 
almak isteyenlerin 
talepleri kabul 
edilecek.

36 bin ton Şırnak ve Silopi kömüründen sonra 

Şehrimize 7 bin ton kaliteli 
Zonguldak kömürü tahsis edildi

Vali Vekili Servet Çiftlikli başkanlığında toplanan kömür tevzi komisyonu 
çalışmalarını tamamladı. Belediye Başkanı Ömer Arpacıoğlu’nun da katıldığı 
ilk kömür dağıtım toplantısında il merkezine 35 bin 750 ton Şırnak ve Silopi 
kömürü, 7 bin ton da kaliteli Zonguldak kömürünün tahsisi yapıldı.

Yıllardır emeklilerin 
maaş kuyruğundaki çilesi 
bitmedi

Maaş günü sabahın 
erken saatlerinde kuyruğa 
girenlerin bunalımı 
yetmiyormuş gibi bir de 
banka personelisinin haşin 
ve kaba davranışı incitiyor

Dün bir emekli Ziraat 
bankasının maaş dağıtılan 
bürosuna gitti. İzdiham 
var, kuyruk uzun. Kendisi 
de ertesi günü seyahate 
gidecek. Emekli zor 
durumda

Derdini şefe anlatmak 
için içeri girmek istedi. 
Kapıdaki görevli kaba 
laflar ettikten sonra kapıyı 

da emeklinin yüzüne 
kapattı.

Emekli bankanın müdür 
muavinliğine gidip derdini 
anlattı

Müdür muavini İlhan 
Gündeş büyük bir nezaket 
ve anlayışla emekliyi 
dinledikten sonra birlikte 
maaşın dağıtıldığı büroya 
gitti ve zor durumda olan 
emeklinin maaşını ödetti

Bankanın üst 
kademesinde bulunan 
görevliler böylesine bir 
anlayış içinde hizmet 
veriyor. Alt kademe 
görevlisi ise emekliye 
çektiriyor, sıkıntı ve çile de 
bundan bitmiyor.

Emeklilerin çilesi 
ne zaman bitecek?

Maaş kuyruğunda bekleyenler
 banka görevlisinden inciniyor

Söz delegasyonda
Gaziantep eski Büyükşehir Belediye 

Başkanı Celal Doğan konuyla ilgili 
olarak Sabah'a yaptığı açıklamada 
yerel seçimlerde alınan yenilginin 
ardından “Bir partiyi en fazla 
düşünmesi gereken insanın genel 
başkan olduğunu ve CHP Genel 
Başkanı Deniz Baykal'ın da partisini 
en fazla düşünen insan olarak 
gereğini yapacağına inandığını” 
açıkladığını hatırlatarak, “Şimdi 
partinin geleceği için karar verecek 
olan delegasyondur” diye konuştu.

Bu genel başkanla olmuyor 
diyenler ne yapacak?

“Bu genel başkanla olmuyor” 
diyenlerin bu durumu ortadan 
kaldırması için kurultayın önemli bir 
fırsat olduğunu belirten Celal Doğan, 
“CHP’li delegasyon bu kurultayda 
tarihi bir sorumluluk üstleniyor. 
Partinin geleceği açısından başarısız 
gördüğü Genel Başkanı ve yönetimi 
değiştirmek şimdi delegasyonun 
elinde” diye konuştu.

Kurultayın demokratik olması için 
oylamanın gizli yapılması gerekir
Doğan, Sabah’ın “Tüzük 

kurultayında ad okunarak 
oylama yapılarak istenen 

sonuç elde edilmişti. CHP’li 
Delegeler kapalı oy olduğunda 
veya elinizi kaldırın dendiğinde 
gerçek niyetini belli ediyor da 
iş genel başkanın huzurunda ad 
okunarak oylamaya gelince fikrini 
değiştiriyor. Bu kurultayda da aynı 
uygulama yapılırsa, sonuç pek 
değişmeyecekmiş gibi görünüyor” 
şeklindeki soruya, “Kurultayın 
demokratik olması için gizli oylama 
yapılması gerekir. Ama aksi yapılıp 
da mevcut durumun devamı 
sağlanırsa Allah selamet versin 
demekten başka yapacak bir şey 
kalmaz” yanıtını verdi.

Olaylar kendi liderlerini yaratırlar
“Bu genel başkanla olmayacağını 

bilen birçok delegenin, ortaya 
yeni bir genel başkan adayı çıksın 
kararımızı ona göre verelim” diye 
beklemede kaldığının hatırlatılması 
üzerine de “Olaylar ve koşullar kendi 
liderlerini çıkarırlar” diye konuştu.

Doğan, “Kurultay yapılacak, 
genel başkan güven oyu alamazsa 
sonraki süreçte yeni genel başkanın 
seçimi için çağrı yapılacak. O 
zaman da CHP’ye sahip çıkacak 
insanlar mutlaka olacaktır” şeklinde 
açıklamada bulundu.

“Bu genel başkanla olmaz” diyenler şimdi ne yapacak?

CHP’de 3 Temmuz’da 
söz sırası delegasyonda

CHP Genel Başkanı Deniz Baykal’ın güven tazelemek amacıyla 3 Temmuz’da olağanüstü 
kurultaya gidileceğini açıklamasının ardından gözler CHP’li kurultay delegelerine çevrildi. 
Genel başkanın güven tazelemeyi amaçladığı kurultayın demokratik olması açısından yapılması 
gerektiği vurgulanırken, “Aksi halde tüzük kurultayında yaşanan olaylar yaşanır” denildi.

Bıçak parası adı altında 
kimseden para alınamaz

Ameliyathanelerde tadilat 
gerçekleştirdiklerini ve şu anda 11 
ayrı ameliyat odasında günün her 
saati ameliyat yapabildiğini belirten 
Cansunar, “Ameliyathane sıkıntısından 
dolayı hiçbir hastaya aylar sonrası 
için gün verilmeyecek. Ameliyathane 
sayısının artması hem doktorları hem 
de hastaları rahatlatmıştır. Hiçbir 
hastayı ameliyathanede yayılmadığı için 
ileri bir tarihte verilmeyeceği gibi bıçak 
parası adı altında da hiçbir doktora para 
ödenmeyecektir” diye konuştu.

Bazı özel hastanelerden 
daha fazla imkana sahip

Cansunar, SSK hastanesindeki 
tüm imkanların özel hastaneyi 
aratmadığını, hatta bazı imkanlar 
açısından özel hastanelerden de ileri 

noktada olduğunu belirtirken, “Gerek 
poliklinik, gerek hekim sayısı gerekse 
de ameliyathane açısından bir sıkıntı 
yok. Kan ünitesini de kurduk. Özellikle 
acilde ve doğumda kan sıkıntısı 
oluyordu. Şimdi kendi bünyemizde 
kurulan kan ünitesi erken müdahale ve 
zamandan tasarruf açısından son derece 
faydalı oldu. Donanım olarak SSK 
hastanesi pek çok özel hastaneden daha 
geniş imkanlara sahip” dedi.

SSK eczanesi 23:00’e 
kadar hizmet veriyor

SSK eczanesinin 23:00’e kadar 
hizmet verdiğini belirten Cansunar, 
“Geçmişteki ilaç kuyruklarına artık 
rastlamıyoruz. Eczane önündeki sıralar 
en geç 15:00’da son buluyor. O anda 
almak istemeyen hastalarımız ve SSK 
eczanesi 23:00’e kadar hizmet veriyor” 
şeklinde açıklama yaptı

SSK Hastanesi özel 
hastanelerle yarışabilmeli

SSK Bölge Hastanesinin ameliyathanesinin yenilendiğini belirten SSK 
Hastanesi Başhekimi Mehmet İbrahim Cansunar, SSK Hastanesinin 
donanım ve imkân olarak özel hastaneleri aratmadığını söyledi.

Gaziantep 2. İdare Mahkeme’sinin 
iş yoğunluğu nedeniyle kurulduğu, 
Mahkeme Başkanlığına da Gaziantep 
Bölge İdare Mahkemesi üyesi Hakim 
Metin Güven Gökçek’in getirildiği 
bildirildi.

Yılda 4 bin dosyaya bakılıyor
Gaziantep İdare Mahkeme’sinin, yılda 

4 bin dosyaya baktığı bu dosyalardan 
2 bin 300’ünün karara bağlandığı, 
yaklaşık bin 200’ünün de bir sonraki 
yıla devrettiği öğrenilirken, yeni 
İdare Mahkemesi’nin kurulmasıyla iş 

yükünün azalacağı kaydedildi.
Hakim sayısının arttırılması gerekiyor
Yetkililer, 2. İdare Mahkemesinin 

kurulmasıyla ortalama bir yıl sonra 
dosyaların karara bağlanmasının 
beklendiğini, ancak şu anda halen 2 
başkan ve 5 hakimin görev yaptığı 
idare mahkemesinde hakim sayısının 
arttırılması gerektiğini belirtirken, 
idare mahkemelerinde dosyaların 
günlük olarak karara bağlanması için 
hakim sayısının en az 7 veya 8 olması 
gerektiğini söylediler.

2. İdare Mahkemesi kuruldu
Hakimler ve Savcılar Yüksek Kurulu kararıyla 2. İdare Mahkemesi kuruldu.

Ciddi sorunlar yaşayan canlı hayvan 
üreticileri ve ihracatçıları, sektörün 
sorunlarını tartışmak için GTO’da bir 
araya geldi. Kan kaybeden besicilik 
sektörü ve içinde bulunduğu sorunların 
tartışıldığı toplantı, katılımcıların 
rahat konuşabilmesi için basına kapalı 
gerçekleştirilirken, toplantı sonucunda 
çıkan sorunların bir rapor halinde 
Başbakan Erdoğan’a iletileceği açıklandı.

Hayvancılık sektörünün sorunları 
Başbakan’a rapor edilecek

Özellikle Körfez krizinden beri canlı 
hayvan üretiminin düştüğünü ve bu 
sektördeki sorunların giderek arttığını 
belirten GTO Başkanı Mehmet Aslan, 
“Hayvancılık sektörü özellikle Körfez 
kriziyle birlikte kan kaybetmeye başladı. 
Irak üzerinden transit geçişlerin 
yasaklanması, otlak ve meraların 
boşaltılması, Suriye’nin hastalık 
bahanesiyle Türkiye’den ihraç edilen 
hayvanları geri çevirmesi sektörü daha 
da zor günlere soktu” dedi.

Besiciler, GTO’da buluştu

Canlı hayvancılık 
Körfez krizle bitti



Metin Atamer
Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

Sayım Suyum Sobe 

Bilmem hatırlar mısınız, çocukken bir araya 
geldiğimizde birçok oyun oynardık. Hatta bazı 
oyunları da yaratırdık. Küçükken bir daire etrafına 
bağdaş kurup oturarak oynadığımız ‘Yağ Satarım Bal 
Satarım Ustam Öldü Ben Satarım’  sözleri ebe, hem 
dairenin etrafında döner, hem de taşıdığı, bir ucu 
düğümlü mendili oturanlardan birisinin arkasına 
bırakıp, tam bir tur atıncaya kadar oturan mendili 
fark etmezse, mendili ebe alıp düğümlü ucu  ile 
çocuğun başına vururdu. Eğer fark ederse, mendili 
alıp, ebe görevine başlardı. Daire şeklinde oturan 
çocukların arkalarından dönerken hep bu şarkıyı 
söylerdi ebe ‘Yağ Satarım Bal Satarım, Ustam Öldü 
Ben Satarım’.  

Bir başka oyun daha oynardık, araç geçmeyen 
sokaklarda, çocuk yaşlarımızda. Hatta boş arsa 
bulursak orada da oynardık. Dokuz Taş . Yassı tavla 
pullarına benzer ya çakıl taşlarından yada kiremit 
parçalarından dokuz taşı üst üstüne koyar, bir 
mesafeden topla bu taşları yıkmak için elimizdeki 
tenis topunu andıran bir topla, bir mesafeden taş 
kuleyi yıkmak için atardık. Top kuleye isabet edip 
yıkarsa , ebe topu alıp gelinceye kadar kuleyi tekrar 
kurmak gerekliydi. Kuramayınca ebelik yerleri 
değişirdi. Akşam karanlığa kadar bu oyunu oynardık. 

Birde yakan top oynardık. Sokağın ortasına 
enlemesine bir çizgi çizer, iki ayrı takım halinde 
bu çizginin her iki tarafına dizilirdik. Bir de iki 
tarafın bitiş çizgisi vardı, takım orta çizgi ile bitiş 
çizgisi arasında olurdu. Bitiş çizgisinin dışında, 
rakip takımın kalecisi bulunurdu. Topu eli ile 
olanca hızla atıp, rakip takımdan birisini vurmaya 
çalışırdı. Rakip takım elemanları ya vurulmamaya, 
yada topu tutmaya çalışırdı. Erkek ve kızlar karışık 
oynardık. Erkek oyuncuların genelde top hedefleri 
kız oyuncular olurdu. Çünkü kız çocukları hızlı 
refleksleri olmaz, toptan kaçamazlardı. 

Bir de ip atlama oyunu oynardık. Bu oyunda kız 
çocukları daha başarılı olurdu. Her bir seferinde 
değişik temalı ip atlanır, bitiriş şekilleri değişirdi. Ya 
iki çocuk ipin iki ucundan daire şeklinde sallamaya 
başlar, ve çocuklar ipin meydana getirdiği yuvarlak 
şeklin içine girip, ipin her yere çarpmasında 
zıplayarak üzerinden atlarlardı. Atlayamazlarsa 
yanarlardı. Birler ikiler, üçler gibi değişik atlama 
şekilleri, dairenin içine giriş ve çıkışları vardı. Yanlış 
yapan çocuk yanar , ipi sallama görevine geçerdi. 

Bir başka oyun ise sadece erkekler oynardı. 
İsmine Uzun Eşek derlerdi. Burada da iki takım 
oluşturulur. Bir ağaca ve duvara yastık tanımlı bir 
çocuk dururdu. Bir takım bu yastığın bacaklarına iki 
eli ile tutunup başını, yastık görevi yapan çocuğun 
bedenine yaslardı. Takımın diğerleri de ilk çocuğun 
bacaklarını tutup başlarını öndeki çocuğun ayakları 
arasına omuzlarını dayardı. Diğer takım elemanları 
koşarak gelip, iki elleri ile yatan çocuğun üstüne 
koyup yükselerek, yatan bu çocukların üstüne atlayıp, 
otururlardı. Son oyuncu oturunca, en öndeki çocuk 
eli ile bir işaret yapardı ve ‘Attım Attım Kaç Attım’ 
diye yatmış olan diğer takımın kaptanına bağırıp, 
eli ile yaptığı işareti sorardı. Yatar durumdaki diğer 
takım kaptanı soruyu bilirse, yerler değişilirdi. 
Bilemezlerse, yatar durumdaki takımın üstüne yeni 
baştan atlanırdı. Kimi zaman bu atlayışta yatan takım 
oyuncusunun üstüne atlayan çocuk ağır gelir, alttaki 
oyuncu çökerdi.  

Birde akşamları oynadığımız oyunlar vardı. 
Çocukluğumuzda bu günkü gibi sayfiye yerleri, 
yazlıklar gibi deniz kenarlarına gidilmezdi. Bütün 
yaz yaşadığımız şehirde kalırdık. İşte böyle yaz 
gecelerinde saklambaç adı verdiğimiz bir ebenin bir 
duvara veya bir ağaca yaslanıp, gözlerini kapatıp, 
verilen bir süre içinde sayılar saymaya başlardı. 
Sayılar sona erince gözlerini açmadan ‘Sayım Suyum 
Sobe’ diye saklanamamış çocukları sobelerdi.  
Sobeleme yeri gözlerini kapatıp saydığı yer olurdu. 
Gecenin karanlığında saklanılan yerler bahçelerin 
içinde, duvar arkasında, bahçe duvarı arkası, 
bir araç arkası gibi yerler olurdu. Ebenin de  bu 
saklanan çocukları bulup sobelemesi gerekmekteydi, 
Sobelenen çocuklar arasında seçilen bir oyuncu yeni 
ebe olurdu. Gecenin geç saatlerine kadar bu oyunu 
oynardık. Bir arkadaşımız vardı, şimdi ismi lazım 
değil, saklanırken canı sıkılıp kendi evlerine, bizden 
habersiz, gidip yatar uyurdu. Biz ise mahallede 
dört döner onu arardık. Daha sonra gırtlağımız 
yırtılırcasına bağırıp ‘ Çık Ortaya Sana Su İçtik‘ diye 
çağırırdık, ama nafile, bir ses çıkmazdı. Burada su 
içmek deyimi ise sobelemiş sayıldığı anlamında 
söylenirdi.  

Bu oyunları oynarken kimse arkadaşına kötü bir 
şey yapmayı düşünmezdi. Ancak oyun hep kuralına 
göre oynanırdı. Aslında yazılı bir kuralı da yoktu, 
ama herkes kuralları bilirdi.

Ülkemde milletvekili ve Cumhurbaşkanı seçme 
ve seçilme koşulları kanun koyucu tarafından 
maddeler halinde yazılmış. Kim Millet Vekili 
olabilir, Kim Cumhurbaşkanı olabilir madde madde 
Anayasamızda ve yasalarımızda açık bir şekilde 
belirtilmiş. Bu kanuna bağlı olarak  birde Yüksek 
Seçim Kurulu  adı ile anılan ve hakimlerin yönettiği 
bir kurum bulunmakta. Bu kurumun görevleri 
içinde kimlerin millet vekili adayı olabileceği, 
kimlerin Cumhurbaşkanı adayı olabileceğini, yapılan 
müracaatları değerlendirip karar veren bir kurumdur. 

Verdikleri kararlar doğrudur veya değildir diye 
tartışmak istemem. Ancak bir hukuk kurumunun 
verdiği karar olduğu için, tartışmadan saygı duyarız. 
Aslında hukuk kurumunun, dosyada diploma eksik 
diyerek geri çevirmediği bir adaylığı, biz sineye 
çekmek mecburiyetinde kaldık. Hatta aynı kurum 
tutuklu bir adayın seçilmesine engel yoktur diye 
Hatay Milletvekilinin adaylığına olumlu cevap vermiş 
olduğundan, kişi seçime katılmış ve en yüksek 75,643 
oyla milletvekili seçilmiş. Tutukluluk durumunu 
devam ettiren diğer  hukuk kurumu, yemin edemeyen 
vekil için, Anayasa Mahkemesi, hak ihlali diyerek, 
yeniden yargılanması gerektiği üzerine karar ihdas 
etmekte. Bir başka mahkeme ise AYM de verilen bu 
karar için suç duyurusunda bulunmakta. 

Anayasamızın158inci maddesinde açık ve seçik bir 
cümle bulunmakta. Şöyle der bu paragrafta: ‘Diğer 
Mahkemelerle, Anayasa Mahkemesi arasındaki görev 
uyuşmazlıklarında, Anayasa Mahkemesinin kararı 
esas alınır.’ Bu cümleyi anlamayan var mı?  

Bu olaylar zinciri bana akşam oynanan ve yazılı 
olmayan saklambaç oyunu kurallarını hatırlatmakta. 
‘Sayım Suyum Sobe’. Hazret bu mizanseni hazırlatıp 
piyonlara oynatmakta, ve yeni Anayasa dayatılmasında 
belki diploma mecburiyeti konusunu da ortadan 
kaldırma düşüncesini denemeyi istemektedir diye, bir 
sözüm geldi söyledim hem nalına hem mıhına.
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Küçülmeye doğru gidiyoruz
Esnafın yavaş yavaş sektörden 

çıkmaya başladığını söyleyen S.S 
Gaziantep Umum Nakliyat Toplu 
İşyeri Yapı Kooperatifi Başkanı 
Zafer Aydıngüler, “Esnafımızın 
yüzde 35’i kontak kapatıp sektörden 
çıktı. Şu anda galeriler satılık 
araçlarla dolu. Kredi faiz oranı 
yüksek olduğundan araçlara talep 
yok. Kısacası küçülmeye doğru 
gidiyoruz” dedi. 

Akaryakıt kazancın yüzde 
75’ini alıp götürüyor

Akaryakıt fiyatlarının 
yükselmesinin taşıma sektörünü 

olumsuz etkilediğini ifade eden 
Aydıngüler, “Akaryakıt fiyatlarının 
sabit olmamasının esnafımıza 
büyük zararı var. Şu anda akaryakıt 
kazancın yüzde 75’ini alıp 
götürüyor. Ekonomide ki daralma 
ve faizlerin yükselmesi gibi nedenler 
esnafımızı meslekten çıkmaya 
yönlendiriyor” ifadelerini kullandı. 

Taşıma sektörü her zaman 
üvey evlat muamelesi görüyor

Aydıngüler, “Pandemi ve deprem 
döneminde büyük fedakarlık 
yapan taşıma sektörü her zaman 
üvey evlat muamelesi gördü. Daha 
zor günlerin bizleri beklediğini 

söyleyebiliriz. Sektörümüze 
yönelik destek verilmesi gerektiğini 
her zaman dile getiriyoruz. 
Akaryakıtın desteği verilmesinin 
yanı sıra fiyatlarında sabit kalması 
gerekiyor. Otobanlara gelen 
zam ocak ayından sonra geçerli 
olacak. Bu da bizim için büyük 
bir maliyet. Nakliyatçılara yönelik 
kredi konusunda teşvik verilmeli” 
açıklamasını yaptı. 

Ton-kilometre olursa fiyat
konusunda bir istikrar sağlanır

Ton-kilometre konusuna değinen 
Başkan Aydıngüler, “2006 yılındaki 
Karayolları Yönetmeliğinin 

içerisinde ton-kilometrede vardı, 
ama bugüne kadar herhangi olumlu 
bir gelişme sağlanamadı. Bu konuda 
herhangi bir destek görmedik. 
Avrupa’da kilometre bazlı nakliye 
ücreti alınır, ancak ülkemizde ne 
tonu ne de kilometresi var. Yollar 
çok kötü durumda. Çünkü şoför 
para kazanamıyorum diyerek fazla 
tonaj atıyor, bu şekilde olunca da 
yollar kötü oluyor. Ton-kilometre 
uygulaması hayata geçerse şoför 
ne kadar kazanacağını bilir ve fiyat 
konusunda bir istikrar sağlanmış 
olur” şeklinde konuştu. Haber 
Merkezi 

Esnafın yüzde 35’i kontak kapattı

Sürek, yazılı açıklamasında, Birliğin 2023-
2024 sezonunda üretici ortakları için ilan ettiği 
fiyatlar üzerinden alımlara 8 Kasım'da başladığını 
anımsattı.

Piyasada her zeytinyağının işlem görmediğinin 
altını çizen Sürek, "Piyasada işlem gören 5 asit 
rafinajlık zeytinyağının alım fiyatı kilogram başına 
165 lira ve 16 asit rafinajlık zeytinyağı fiyatı 75 
lira. Son dönemde öne çıkarılan kilogram başına 
295 lira fiyat, 0,3 Kuzey Ege natürel sızma yağı 
için geçerli brüt fiyat olup, 0,3 asit alımı hiç 
yoktur, dolayısıyla piyasada işlem görmemektedir" 
değerlendirmesinde bulundu. Cumhuriyet

Bir litre zeytinyağı 
en az 400 TL olacak Üretim yapanlar elini 

şarteje atmaya korkuyor
Tekstil sektörünün 

geleceğini parlak görmediğini 
sözlerine ekleyen Aşkın, 
“Tekstil Gaziantep’in en 
önemli sektörleri arasında 
yer alıyor. Bu sektörden 
binlerce insan evine ekmek 
götürüyor. Kahramanmaraş 
depremlerinin olumsuz 
etkisi halen devam ediyor. 
Temmuz ayında asgari ücretin 
yükselmesiyle birlikte işçilik 
maliyetleri ve SGK primleri 
de arttı. Enerji maliyetleri 

dolayısıyla üretim yüzde 50 
seviyelerinin altına düştü. 
Üretim yapanlar ise elini 
şarteje atmaya korkuyor, 
yüksek fatura dolayısıyla” 
şeklinde konuştu.

Kredilerin durması 
çarklarında 

dönmesini yavaşlatıyor
Krediye ulaşamadıklarını 

sözlerine ekleyen Aşkın, 
ekonomik istikrar istediklerini 
vurguladı. “Krediler bir esnafın 
veya sektörün can suyudur. 
Birçok firma ya da işletme 
işlerini kredi ile döndürüyor. 

Kredilerin durması çarklarında 
dönmesini yavaşlatıyor. 
Krediye ulaşamıyoruz, 
ulaşsak bile faiz oranları 
yüksek olduğundan almaya 
korkuyoruz. Ne yapacağımızı 
şaşırmış durumdayız. Sektörün 
çarklarının dönmesi için kredi 
faiz oranlarının bir an evvel 
düşürülmesinin yanı sıra 
teşvik verilmesini bekliyoruz. 
Yani tekstil gibi böylesine 
önemli bir sektöre yönelik özel 
teşviklerin çıkarılmasını talep 
ediyoruz” çağrısında bulundu. 
Haber Merkezi

Tekstil sektörü günden güne eriyor
satışlar yüzde 40 oranında düştü

Asrın felaketi olarak 
değerlendirilen Kahramanmaraş 
depremlerinin Gaziantep 
turizmini olumsuz etkilediğini 
ancak yapılan çalışmalarla yanlış 
algının kırıldığını sözlerine 
ekleyen Yılmaz, “6 şubat 
tarihinde meydana gelen deprem 
Gaziantep’te dahil olmak üzere 11 
ili derinden etkiledi. Her sektör 
gibi turizm ve konaklamada 
olumsuz etkilenen sektörler 
arasında yer aldı. Çünkü deprem 
nedeniyle tüm turlar ve otel 
rezervasyonları iptal edildi” 
hatırlatmasını yaptı.  

Otellerin doluluk oranı 

bizi memnun edecek düzeyde
Yılmaz, “Her zaman depremin 

kent merkezini çok fazla 
etkilemediğini, otellerimizde 
herhangi bir sorun ve 
sıkıntının olmadığını anlattık. 
Belediyelerimiz ve Sivil Toplum 
Kuruluşları bu konuda çok 
güzel çalışmalar yaptılar. Yapılan 
çalışmalar sonucunda kent 
üzerindeki yanlış algıyı yıktık ve 
turistler gelmeye başladı. Kurban 
Bayramı’nda Gaziantep turizmde 
yoğun günler yaşadı. Sonrasında 
8 gün süren Kültür Yolu Festivali 
yapıldı. Bu 8 günlük süreçte 
otellerimiz yüzde 100 doluluk 

kapasitesine ulaştı. Sonrasında 
turistler akın akın kentimize 
gelmeye başladı. Şu anda otellerin 
doluluk oranı istediğimiz gibi ve 
bizi memnun edecek düzeyde” 
şeklinde konuştu.

Elektrik faturaları belimizi 
büküyor

Maliyetlerin yükselmeye devam 
ettiğini sözlerine ekleyen Yılmaz, 
enerji maliyetlerinin artmasının 
otel ve konaklama sektörünün 
belini büktüğüne dikkat çekti. 
“Dolara bağlı olan ya da olmayan 
kullanmış olduğumuz tüm 
ürünlerin fiyatları artmaya 
devam ediyor. Dolara bağlı olan 

ürünlerin fiyatlarının artmasını 
anladık da dolara bağlı olmayan 
ürünlerin fiyatlarının neden 
arttığını bir türlü anlamadık. 
Dolayısıyla bir denetim 
yapılması şart. Bunun yanı sıra 
elektriğe yüzde 20 oranında zam 
geldi. Gelen bu zam elektrik 
faturalarının kabarmasına neden 
oldu. Ülke ekonomisine büyük 
katkılar sağlayan böylesine 
önemli bir sektörün elektriği 
indirimli kullanması gerekiyor. 
Bu konuda gerekli adımların 
atılmasını talep ediyor ve 
bekliyoruz” ifadelerini kullandı. 
Haber Merkezi 

2023 yılını beklediğimiz gibi kapatıyoruz

Gürer'in “Ülkemizde çalışıp aşırı yoksulluk içinde 
yaşayan sayısı kaçtır? Açlık sınırı altında kaç çalışan 
ücretli bulunmaktadır?” sorusuna yazılı yanıt 
veren Işıkhan, Türkiye'de asgari ücretin 11 bin 402 
lira olduğuna dikkat çekerek, “Ülkemizde, asgari 
ücret net 11.402,32 TL olup; bu kapsamda çalışıp 
aşırı yoksulluk veya açlık sınırı içinde yaşayan kişi 
bulunmamaktadır” dedi.t24

“Aşırı yoksulluk veya açlık 
sınırında yaşayan kimse yok”

CHP’de yerel seçimlerde aday belirleme süreci tartışılıyor. Üst düzey bir isim, seçim 
bölgesinde CHP'li mevcut bir belediye başkanının oyunun partinin üstünde ise o 
aday ile yola devam edileceği, altında ise yeni bir aday tercih edileceğini belirtti.

Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP), kurultay sürecinin 
ardından yerel seçimlere 
ilişkin çalışmalarını 
hızlandırdı. Partide 
tartışmaların odağını 
yerel seçimlerde hangi 
yöntemle aday belirleneceği 
oluştururken, geçtiğimiz 
günlerde yapılan il 

başkanları toplantısının 
ana gündemini de bu konu 
oluşturdu.

Parti kaynaklarından 
edindiğimiz bilgiye göre, 
il başkanlarının büyük 
çoğunluğunun, aday 
belirleme sürecinde ön 
seçim yerine partililerin 
gözetiminde temayül 

yoklamasını tercih ettikleri 
bildirildi. İl başkanları, 
hakim gözetiminde ön 
seçim yapılacak kadar geniş 
bir zaman dilimi olmadığı 
görüşünde. Bundan 
hareketle başkanların, 
temayül yoklaması 
yapılmasını istediği 
belirtildi. Artı gerçek

Belediye başkanının
oyu partinin üstündeyse devam edecek

Bakanlık, Isparta ve Gaziantep Arıtma Tesisi projesi çerçevesinde yerel yönetimlere genel bütçeden 1,5 
milyar lira aktardı. İklim duyarlı çevresel altyapı, sürdürülebilir kentsel hareketlilik, yenilenebilir enerji 
gibi yenilikçi ve farklı projelere 116 milyar liranın üzerinde uluslararası finansman desteği sağlandı. İHA

Isparta ve Gaziantep Arıtma Tesisi 
projesi için 1.5 milyar aktarıldı

Gaziantep’te direksiyon hakimiyetini kaybederek 
hızlı bir şekilde kaldırıma çıkan otomobil, 2 kadın 
ile içerisinde bebek bulunan bebek arabasına 
çarptı. Olay, 13 Kasım 2023'te Şehitkamil ilçesi 
Karşıyaka Mahallesi Şoför Ali Caddesi'nde 
meydana geldi. İddiaya göre, ara sokakta 
caddeye dönmek isteyen ve plakası ile sürücüsü 
öğrenilemeyen otomobil, kontrolden çıktı. 
Direksiyon hakimiyeti kaybolan otomobil, hızlı 
bir şekilde kaldırıma çıkarak 2 kadın ile bebek 
arabasına çarptı.

Feci kaza anları ise güvenlik kamerasına saniye 
saniye yansıdı. Görüntülerde, ara sokaktan 
caddeye dönen beyaz otomobilin, hızlı bir şekilde 
kaldırıma çıkarak kaldırımda yürüyen 2 kadın ile 
içerisinde bebek bulunan bebek arabasına çarpma 
ile olay sonrası kadın sürücünün panikle araçtan 
inme anları anbean yer aldı.

Olayda yaralanan 2 kadın ile bebek, sağlık 
ekipleri tarafından olay yerinde yapılan ilk 
müdahalenin ardından hastaneye kaldırıldı. İHA

Kaldırımda 
yürüyen 

kadınlara çarptı


